

點亮馨生 守護同行

犯保有愛 ★一路相伴

犯罪被害人權益保障法

★ 第13條 保護服務對象如下：

- 一、因犯罪行為致死亡者之家屬。
- 二、因犯罪行為致重傷者及其家屬。
- 三、因犯罪行為致性自主權遭受侵害者及其家屬。
- 四、家庭暴力或人口販運犯罪行為未死亡或受重傷之犯罪被害人及其家屬。
- 五、兒童或少年為第1款至第3款以外之犯罪被害人及其家屬。
- 六、依第54條得申請境外補償金之家屬。
- 七、其他涉及重大公益或社會矚目案件，並經保護機構指定者。

★ 第24條 分會經目睹本法所定犯罪行為在場之人請求，並經評估認有必要時，應提供或轉介符合其需求之心理治療、心理諮商或輔導等服務。

保護服務案件類型：

被害死亡

被害重傷

家庭暴力

性侵害

人口販運

兒童/少年

Crime Victim Rights Protection Act

★ Article 13 Persons that may be entitled to protection services are as follows:

1. Family members of those who have passed away due to criminal acts.
2. Persons seriously injured by criminal acts and the family members of such persons.
3. Persons whose sexual autonomy has been violated due to criminal acts and the family members of such persons.
4. Victims who survive or without seriously injured by suffering from domestic violence or human trafficking and the family members of such victims.
5. Children or juveniles who are the crime victims other than those specified in Subparagraphs 1 to 3 and the family members of such children or juveniles.
6. Family members who may apply for overseas compensation in accordance with Article 54.
7. Those with any other cases involving major public welfare or social attention and designated by protection organizations.

★ Article 24 At the request of the person who witnesses the criminal acts stipulated in this Act and such request being evaluated and deemed necessary, the branch shall provide or refer services such as psychological treatment, psychological counseling, or consultancy that meet his/her needs.

免付費服務專線

0800-005-850



財團法人
犯罪被害人保護協會
Association for Victims Support (AVS)

法務部依據犯罪被害人權益保障法第75條規定成立

官方臉書



官方網站



廣告

點亮馨生 守護同行

犯保有愛 ★ 一路相伴

保護服務案件類型：

★ 被害死亡 ★ 被害重傷

★ 家庭暴力 ★ 性侵害

★ 人口販運 ★ 兒童/少年

免付費服務專線

0800-005-850



犯罪被害人權益保障法

★ 第13條 保護服務對象如下：

- 一、因犯罪行為致死死亡者之家屬。
- 二、因犯罪行為致重傷者及其家屬。
- 三、因犯罪行為致性自主權遭受侵害者及其家屬。
- 四、家庭暴力或人口販運犯罪行為未死亡或受重傷之犯罪被害人及其家屬。
- 五、兒童或少年為第1款至第3款以外之犯罪被害人及其家屬。
- 六、依第54條得申請境外補償金之家屬。
- 七、其他涉及重大公益或社會矚目案件，並經保護機構指定者。

★ 第24條 分會經目睹本法所定犯罪行為在場之人請求，並經評估認有必要時，應提供或轉介符合其需求之心理治療、心理諮商或輔導等服務。

Crime Victim Rights Protection Act

★ Article 13 Persons that may be entitled to protection services are as follows:

1. Family members of those who have passed away due to criminal acts.
2. Persons seriously injured by criminal acts and the family members of such persons.
3. Persons whose sexual autonomy has been violated due to criminal acts and the family members of such persons.
4. Victims who survive or without seriously injured by suffering from domestic violence or human trafficking and the family members of such victims.
5. Children or juveniles who are the crime victims other than those specified in Subparagraphs 1 to 3 and the family members of such children or juveniles.
6. Family members who may apply for overseas compensation in accordance with Article 54.
7. Those with any other cases involving major public welfare or social attention and designated by protection organizations.

★ Article 24 At the request of the person who witnesses the criminal acts stipulated in this Act and such request being evaluated and deemed necessary, the branch shall provide or refer services such as psychological treatment, psychological counseling, or consultancy that meet his/her needs.



財團法人
犯罪被害人保護協會
Association for Victims Support (AVS)

法務部依據犯罪被害人權益保障法第75條規定成立

官方臉書



官方網站



廣告